
Zápis
ze 13. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT

dne 24. 11. 2022

Místo konání: zasedací místnost děkana FSI
Čas konání: 14:00 – 16:00
Přítomní: dle hlasovací  listiny
Omluveni:
Neomluveni:
Hosté: děkan doc. Hlinka, proděkani prof. Křupka, doc. Katolický, Ing. Bednář a doc.

Máša, tajemník Ing. Tesař
Zasedání řídil: doc. Návrat

Program:
1. Předání osvědčení novému členu AS FSI
2. Volba skrutátorů
3. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 12. řádného zasedání, plnění usnesení
4. Informace vedení fakulty, informace z grémií
5. Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v bakalářských

studijních programech pro akademický rok 2023/2024
6. Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v navazujících

magisterských studijních programech pro akademický rok 2023/2024
7. Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v bakalářských a

navazujících magisterských studijních programech vyučovaných v anglickém jazyce pro
akademický rok 2023/2024

8. Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v doktorských studijních
programech pro akademický rok 2023/2024

9. Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2021/2022
10. Předložení a projednání Dodatku č. 3 k Organizačnímu řádu FSI VUT
11. Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení
12. Stanovení termínu a programu příštího zasedání AS FSI
13. Různé

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat.

Doc. Návrat přivítal proděkany prof. Křupku, doc. Katolického, Ing. Bednáře a doc. Mášu a
tajemníka Ing. Tesaře.

ad 1) Předání osvědčení novému členu AS FSI

Členství v AS FSI ukončil Ing. Quinn, jeho náhradník Ing. Okál se ujal svého mandátu a krátce se
představil.
Ing. Okál bude zařazen do Komise pro vědu a výzkum a Ing. Pokorný do Legislativní komise a
Komise pro vědu a výzkum.
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ad 2) Volba skrutátorů

Návrh: Ing. Ramík.
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátora Ing. Ramíka.
Hlasování č. 1: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 1

ad 3) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 12. řádného zasedání, plnění
usnesení

Usnesení: AS FSI schvaluje program 13. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 2: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 0

Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 12. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 3: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 0

Plnění usnesení: Rektoru VUT bylo předloženo pozvání na zasedání AS FSI, pan rektor se
zúčastní příštího zasedání dne 15. 12.

ad 4) Informace vedení fakulty, informace z grémií

prof. Křupka:
- Pan děkan děkuje všem, kteří se podíleli na proběhlé evaluaci. Pan rektor navrhl pořádat

výroční konferenci EUA v roce 2024 na VUT.
- Byly předloženy teze rozpočtu VUT.
- Pan děkan děkuje SKAS za organizaci Strojařských schodů.
- Probíhají akce k Movemberu.
- Dny otevřených dveří se uskuteční prezenčně 2. 12. 2022 a 17. 2. 2023.

Tajemník:
- Je zahájena další etapa rekonstrukce A2 a KH2, senátoři byli seznámeni s omezeními pohybu

v areálu.
- Fakulta odstoupila od smlouvy na dodávku nábytku z důvodu nedodržení kvality a

nedostatečně kvalitní montáže.
V rámci koncepce rozvoje areálu fakulty má vedení v plánu i úpravu exteriéru areálu tak, aby se
fakulta přiblížila standardům současných univerzitních kampusů.
Zakázku získala architektonická kancelář Květ, jejíž zástupci se dnešní zasedání zúčastnili a
představili senátorům návrh řešení úpravy vnějších prostor areálu.
Po skončení prezentace byly zodpovězeny dotazy senátorů, které se týkaly nejen vlastního
provedení úpravy areálu, ale i ekonomického zajištění, parkovacích míst apod.

Prof. Štětina:
- Zasedala RVH, proběhnou kontroly programů na LÚ a ÚADI. V diskuzi se řešila problematika

DSP na FA a programu Automobilová elektronika a elektromobily na FEKTu.
- Zasedala EK AS VUT.
- AS VUT: Byla ustavena Rada pro IS (za AS VUT nominován doc. Hanáček a prof. Štětina).

Byl schválen Organizační řád rektorátu VUT.
- Novela VŠ zák.: Nově má akademický pracovník povinnost informovat VŠ o činnosti na jiné

instituci. Tato povinnosti je zakotvena i v etickém kodexu VUT, AS VUT schválil zástupce do
etické komise.

RNDr. Popela:
- ze zasedání omluven, informace byly zaslány mailem.
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doc. Roupec:
- Bylo ukončeno projednávání novely VŠ zák. v rámci RVŠ a ČKR, následovat bude vnější

připomínkové řízení. Doc. Roupec senátory seznámil s některými spornými či nedořešenými
záležitostmi i s věcmi, které se nepodařilo do novely prosadit.

Ing. Kosová:
- Poděkování vedení fakulty za podporu při organizaci Strojařských schodů.
- Proběhlo 2. kolo interního fondu studentské podpory, přihlášeno bylo 24 projektů, z toho 5 z

FSI, výsledky ještě nejsou známy.

ad 5) Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v
bakalářských studijních programech pro akademický rok 2023/2024

V úvodním slovu se proděkan Bednář vyjádřil ke všem třem směrnicím pro BS a NMS. Ve
směrnicích byly aktualizovány studijní programy (všechny studijní programy na FSI jsou již dle
nové akreditace). Byly provedeny opravy formálního charakteru, byla řešena otázka dvou poplatků
za přihlášku (pro uchazeče z ČR a pro uchazeče ze zahraničí), ve směrnicích jsou nadále uváděny
pouze celkové počty přijímaných uchazečů pro jednotlivé stupně studia.
SK pravidla pro BS projednala a většinou hlasů souhlasí.
LK vznesla připomínky, které byly vypořádány, poté členové komise vyjádřili souhlas.

Usnesení: AS FSI schvaluje Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v
bakalářských studijních programech pro akademický rok 2023/2024 ve znění ze dne 21. 11. 2022.
Hlasování 4: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 0

ad 6) Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v
navazujících magisterských studijních programech pro akademický rok 2023/2024

SK i LK pravidla pro NMS projednala a souhlasí s nimi.

Usnesení: AS FSI schvaluje Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v
navazujících magisterských studijních programech pro akademický rok 2023/2024 ve znění ze dne
21. 11. 2022.
Hlasování 5: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 0

ad 7) Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v
bakalářských a navazujících magisterských studijních programech vyučovaných v
anglickém jazyce pro akademický rok 2023/2024

SK i LK nemají k předložených pravidlům žádné námitky.

Usnesení: AS FSI schvaluje Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v
bakalářských a navazujících magisterských studijních programech vyučovaných v anglickém
jazyce pro akademický rok 2023/2024 ve znění ze dne 21. 11. 2022.
Hlasování 6: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 0
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ad 8) Schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v
doktorských studijních programech pro akademický rok 2023/2024

Doc. Katolický informoval, že v pravidlech došlo k upřesnění podmínek pro přijímací řízení ke
studiu v ČJ pro uchazeče ze zahraničí.
Komise pro VaV směrnici projednala a doporučuje ji ke schválení.

Usnesení: AS FSI schvaluje Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v
doktorských studijních programech pro akademický rok 2023/2024 ve znění ze dne 21. 11. 2022.
Hlasování 7: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 0

ad 9) Předložení Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2021/2022

Doc. Máša uvedl, že finální verze dokumentu byla senátorům zaslána minulý týden, včera byl
zapracován ještě jeden komentář, o kterém byl informován předseda senátu (jednalo se o přesné
zařazení vyučujícího s hodnocením 2,00).
Již pro příští hodnocené období (ZS 22/23) dojde na základě požadavku senátorů ke zpřístupnění
výsledků, které bude dvoukolové. V prvním kole se výsledky zpřístupní garantům, ředitelům
ústavů, vyučujícím a senátorům, kteří budou moci na komentáře reagovat, také vyučujícím bude
umožněno reagovat na jednotlivé komentáře studentů. Ve druhém kole cca za 6 týdnů bude zpráva
zpřístupněna akademické obci FSI. Vedení předpokládá, že uvedené změny povedou k většímu
zájmu o vyplnění ankety i ke zlepšení komunikace mezi studenty a vyučujícími.
SK dokument projednala, po projednání byla vznesena jedna připomínka, které byla zapracovaná,
žádné další námitky ze strany SK nejsou.

V diskuzi zazněla námitka ke slovním komentářům studentů, neboť se jedná o subjektivní názor
anonymního studenta ke konkrétnímu vyučujícímu. Další komentáře naopak vyzdvihovaly pozitivní
přínosy slovního hodnocení, senátoři také upozorňovali na možnost vyučujícího na komentář
studenta následně reagovat.

Usnesení: AS FSI projednal Zprávu o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2021/2022 a nemá
další připomínky.
Hlasování 8: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 1

ad 10) Předložení a projednání Dodatku č. 3 k Organizačnímu řádu FSI VUT

Ředitel ÚMTMB požádal o změnu názvu některých odborů ústavu a o vytvoření nového odboru,
zdůvodnění mají senátoři k dispozici na sdíleném disku.
Současně také dochází k přesunu některých činností v rámci oddělení děkanátu.
Předloženým dokumentem se bude zabývat legislativní komise, pan děkan požádal, aby k jejímu
jednání byl pozván i prof. Petruška. Pozvánka bude zaslána také všem členům AS FSI.

Usnesení: AS FSI zkracuje Dodatku č. 3 k Organizačnímu řádu FSI VUT předkládací lhůtu na 3
týdny.
Hlasování 9: pro: 22 proti: 0 zdržel se: 1

ad 11) Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení

EÚ 1 x odborný asistent
Zástupce AS FSI prof. Štětina, náhradník Ing. Ramík
Hlasování č. 10: pro: 20 proti: 0 zdržel se: 2
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ÚK 1 x docent
Zástupce AS FSI doc. Klimeš, náhradník Ing. Houfek
Hlasování č. 11: pro: 20 proti: 0 zdržel se: 2
ÚADI 1 x  asistent
Zástupce AS FSI doc. Žák, náhradník doc. Svoboda
Hlasování č. 12: pro: 20 proti: 0 zdržel se: 2

ad 12) Stanovení termínu a programu příštího zasedání AS FSI

Termín 14. zasedání byl navržen na čtvrtek 15. 12. 2022 ve 13.00.

Návrh programu pro 14. zasedání AS FSI:
- Diskuze s rektorem VUT
- Schválení Dodatku č. 3 Organizačního řádu

Usnesení: AS FSI schvaluje termín a návrh programu 14. zasedání AS FSI na 15. 12. 2022.
Hlasování 13: pro: 22 proti: 0 zdržel se: 0

ad 13) Různé

Byl vznesen požadavek na zveřejňování jídelního lístku o den dopředu, pan děkan přislíbil vznést
dotaz na ředitelku KaM.
Prof. Štětina navrhl uskutečnit 1. 12. schůzku FK, tématem jednání by byla příprava otázek k
diskuzi s panem rektorem.
Další dotaz se týkal automatického zpřístupnění e-learningu předmětů vyučovaných na BSP
Základy strojního inženýrství akademikům zapojeným do výuky. Proděkan Bednář upozornil na
možné technické problémy s nastavením takového přístupu, doc. Návrat poukázal na možnost
zneužití.
Prof. Štětina upozornil, že do e-learningu předmětů nemá přístup ani garant daného programu.
Pan děkan uvedl, že tématem se vedení fakulty bude zabývat.

Poté bylo zasedání ukončeno.

Verifikoval:
předseda AS FSI předsedkyně SK AS FSI
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D. Ing. Petra Kosová

zapsala: Brigita Rohovská

5/5

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

